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Zápis ze 11. jednání Výkonného výboru ČNS 
konaného dne 25.11.2009 v Praze 

17.00-22.00 hodin 
 

Účastníci 
Výkonný výbor  Kamil Kleník, Michal Janeba, Ivan Králík, Vlastimil Pabián, Vladimír Sehnal 
Sekretá ř  Vlastimil Pabián 
Dozorčí rada  Jiří Doubrava 
Hosté      
Omluveni  Iva Šimečková 
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Usnášeníschopnost 
Jednání se účastní nadpoloviční většina členů VV, VV je usnášeníschopný .  

Kontrola pln ění úkol ů 
- K dnešnímu dni VV neeviduje další přihlášky na MČR 2010. VV nadále vyzývá případné zájemce o 

pořadatelství MČR v roce 2010 (viz termínový kalendář 2010). Sekretář znovu na webu ČNS vyzve 
případné zájemce. 

1 Informace STK o pr ůběhu ligových sout ěží a MČR 
� Připravenost posledního MČR v tomto roce – trojice 29.11.2009 v Nymburce 
� Informace STK o vydaných rozhodnutí (neúčasti na MČR, kontumace utkání) 
� Předseda STK I.Králík informovoval VV ČNS o připraveném dopisu všem klubům řízených VV ČNS 

k technickému zabezpečení všech areálů, včetně kontroly areálů WAE před soutěží 2010 

2 Odvolání podané TJ Pankrác k rozhodnutí STK v I.s tupni 
• Dle článku 3.1.2 Disciplinárního řádu ČNS je vyloučen z řízení a rozhodování I.Králík (účastník řízení o 

námitce v I.stupni) 
• Prezident ČNS seznámil s podkladovými materiály Odvolání a s Obsahem rozhodnutí STK v I.stupni, kde 

byla námitka podaná TJ Pankrác zamítnuta. 
• VV konstatuje, že orgán rozhodující v I.stupni nedostatečně specifikoval ustanovení příslušných 

dokumentů ČNS, ze kterých vycházel při svém konečném rozhodnutí o zamítnutí Námitky TJ Pankrác. 
• Hlavním předmětem Námitky a následného Odvolání TJ Pankrác, ale stále zůstává nedodržení článku 3.7.1 

Soutěžního řádu - Základní povinnosti domácího družstva, odst.3.7.1 b) použití regulérní sítě a k tomuto 
článku vztaženého trestu v podobě kontumace utkání dle čl.7.3 Disciplinárního řádu – Kontumace  a 
následně odst.7.3.1 d).  

• VV na základě přezkoumání výše uvedených skutečností rozhoduje hlasováním o Odvolání TJ Pankrác 
takto: 

• Hlasování o potvrzení rozhodnutí orgánu – STK v I.stupni  

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
4:0 4 0 0 

 
• VV hlasováním potvrzuje rozhodnutí STK v I.stupni a zamítá tak Odvolání TJ Pankrác v plném rozsahu 

s tímto odůvodněním: 
 

Odvolatel opírá svoje odvolání o názor, že použití jiné sítě při mistrovském utkání, než té, která je 
zahrnuta do vybavení uvedeného v čl. 3.1.5. Soutěžního řádu, tedy sítě schválené ČNS, je nutno bez 
dalšího považovat za nesplnění základních povinností domácího družstva dle čl. 7.3.1 písm. d) 
Disciplinárního řádu a z toho vyvozuje, že domácí družstvo by mělo být potrestáno kontumací. 
Výkonný výbor v pozici orgánu rozhodujícího o odvolání se s názorem odvolatele neztotožňuje. 
Mezi základní  povinnosti domácího družstva je v intencích čl. čl. 3.7.1. písm. b) Soutěžního řádu zajistit 
mimo jiné dvě regulérní sítě. Nebylo však prokázáno, a de facto odvolatelem ani namítáno, že by hrací sítě 
regulérní nebyly. Regulérní síť je definována čl. 1.3.2. Pravidel ČNS. Nebyl –li v tomto řízení předložen 
ani navržen jediný důkaz o tom, že hrací síť postrádala pravidly předepsané parametry, nelze než uzavřít, 
že i porušení citovaného ustanovení soutěžního řádu   spočívající v nepoužití sítě výrobce Pokorný – sítě 
s.r.o., typ extraliga nemůže být samo o sobě považováno za nesplnění základní povinnosti, které by mohlo 
být postiženo kontumací utkání. 
 

• Současně ukládá sekretáři ČNS písemně informovat o výsledku rozhodnutí předkladatele Odvolání TJ 
Pankrác s konstatováním, že vložená finanční částka se v tomto případě nevrací. 
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3 Informace Komise mládeže o stavu p říprav modelu dlouhodobých 
sout ěží mládeže 2010 
� Předběžné přihlášky do soutěží mládeže 2010 došly na sekretariát ČNS jen v omezeném rozsahu, 

předseda Komise mládeže znovu osobně vyzve potencionální účastníky mládežnických soutěží 2010 
k podání předběžných přihlášek 

� Předseda KM předloží VV k zapracování finální verzi Rozpisu dlouhodobé soutěže dorostu pro rok 2010. 
� Poslední 2 turnaje Poháru ČNS mládeže (Poslední smeč žáků Prostějov, Poslední smeč dorostu Kotlářka) 

– účast předsedy Komise mládeže M.Janeby, celkové vyhodnocení proběhne na Nohejbalovém plesu, 
zúčastní se zástupci klubů (max. 3) na prvních 3 místech obou kategorií. 

 

4 Registrace oddíl ů ČNS a následné hrá čské licence  
• Informace o prvním návrhu členské (hráčské) databáze a jejím testování sekretářem ČNS, obsahová náplň, 

způsob prvního naplnění databáze, metody evidence úhrad poplatků a následnou tvorbou elektronické 
soupisky. 

 

5 Projednání návrh ů změn dokument ů od delegát ů Valné hromady ČNS 
• Návrh Královéhradeckého KNS (předložil K.Heřmánek). Návrh neodpovídá zásadám pro podání návrhu 

změn dokumentů dle čl.4.3.2 odst. g). VV ČNS tento návrh nebude předkládat delegátům VH 
• Návrh TJ AVIA Čakovice. Návrh byl předložen v řádném termínu a v požadovaném formátu. Návrh bude 

předložen delegátům VH ČNS. 
• Návrh TJ Plzeň-Bílá Hora (předložil Vlastimil Stehlík). Návrh byl předložen v řádném termínu a 

v požadovaném formátu. Návrh bude předložen delegátům VH ČNS. 
 

6 Projednání návrh ů změn dokument ů od orgán ů ČNS 
• Návrh Komise žen (předložila Vladimíra Voithová). Návrh byl předložen v řádném termínu a 

v požadovaném formátu. Návrh bude předložen delegátům VH ČNS. 
• Návrh Komise tuzemského rozvoje (předložil Martin Maršálek, jako součást Zápisu z jednání komise). 

Návrh byl předložen v řádném termínu a v požadovaném formátu. Návrh bude předložen delegátům VH 
ČNS. 

• Návrh Komise rozhodčích (předložil Jan Dutka). Návrh byl předložen v řádném termínu a v požadovaném 
formátu. Návrh bude předložen delegátům VH ČNS. 

• Návrh Komise mládeže (předložil Michal Janeba). Návrh byl předložen v řádném termínu a 
v požadovaném formátu. Návrh bude předložen delegátům VH ČNS. 

7 Projednání zm ěn dokument ů vlastních návrh ů VV ČNS 
• Návrh č.1-8 : 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
5:0 5 0 0 

 
 
• Schválené návrhy změn dokumentů budou sekretářem zaslány delegátům (jejich zástupcům) do pátku 

27.11.2009 
• Předseda DR J.Doubrava navrhuje současně zveřejnění všech návrhů změn dokumentů na webu ČNS 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
3:1 3 1 1 

8 Projednání návrhu usnesení VH (FIFTA,licence) 
• Prezident ČNS připraví návrh doplnění programu VH o bod – vstup ČNS do nové mezinárodní 

nohejbalové asociace a bod týkající se problematiky hráčských licencí. 
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9 Různé 
• VV ČNS projednal žádost TJ StaFinRent Plzeň BH na snížení startovného v BOTAS Dorostenecké lize ro 

rok 2009 z důvodu menšího počtu sehraných zápasů. VV ČNS konstatuje, že odstoupení z BDL bylo ze 
strany klubu, s negativními důsledky na zajištění a plynulost soutěže. VV ČNS zamítá tuto žádost. 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
5:0 5 0 0 

 
• Na základě předložených materiálů (Zápis z ustavujícího zasedání Okresního nohejbalového svazu 

Beroun) VV ČNS souhlasí s ustanovením nového ONS Beroun. VV ČNS bere na vědomí zvolené 
funkcionáře ONS. 

 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
5:0 5 0 0 

 

10 Další jednání VV 
- Navržený termín:  podle potřeby před nebo po skončení Valné hromady ČNS. 
- Navržené místo:   Praha 


